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In de sector agrarisch en groen 
ondersteunt en begeleidt Actor bureau 
voor sector advies, het fonds Colland 
Arbeidsmarkt. Het fonds subsidieert 
allerlei regelingen en activiteiten voor 
werkgevers en werknemers in de sector op 
het gebied van o.a. duurzame 
inzetbaarheid, scholing en instroom. 
Regelmatig organiseert Actor 
bedrijfsbezoeken om nieuwe medewerkers 
kennis te laten maken met de sector 
waarin ze werken. Dit keer heeft collega 
Robert Soesman (relatiebeheerder 
Arbeidsmarkt) vier bedrijven in de sector 
benaderd voor een rondleiding. Op deze 
interactieve en boeiende manier konden 
medewerkers kennismaken met de sector, 
terwijl de bedrijven op hun beurt een idee 
krijgen van wat Actor doet. Op donderdag 
1 juni 2023 werden Schoneveld Breeding, 
De Buurte Kwekerijen, het Zone College en 
boomkwekerij Bischoff Tulleken bezocht.  
 
 
 
 
 
 

Schoneveld Breeding 
De dag begon bij Schoneveld Breeding in de 
glastuinbouwsector. Onder leiding van 
teamleider Rene Janssen kreeg Actor een 
rondleiding waarbij hij vol passie over zijn 
werk vertelde. Schoneveld Breeding is 
gespecialiseerd in plantenveredeling, met 
name gericht op Cyclamen, Primula’s, 
Ranonkel en Campanula. Het bedrijf heeft 
ruim 150 medewerkers in dienst en heeft 
naast een vestiging in Wilp ook een locatie in 
Tanzania.  
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Sinds 2019 is Schoneveld Breeding 
gehuisvest in een nieuw, duurzaam pand en 
blijft de focus op het uitvoeren van de 
werkzaamheden op de meest duurzame 
manier. Het was een uitstekende start van de 
dag; de collega’s van Actor waren direct onder 
de indruk en stelden veel vragen, ook over de 
Arbeidsmarkt. Wist jij bijvoorbeeld dat een 
plantje dat je in het tuincentrum koopt 
waarschijnlijk al 4-5 jaar eerder is ontwikkeld?  
 

 
 
De Buurte Kwekerijen 
De tweede stop was bij De Buurte Kwekerijen, 
net buiten Twello, waar de groep werd 
rondgeleid door Algemeen Directeur Gerrit 
Tessemaker. Met 275 hectare verdeeld over 
vier locaties is De Buurte een grote speler in 
de boomkwekerijsector van Nederland. Het 
bedrijf is gespecialiseerd in tuin- en 
haagplanten zoals Hedera’s, Juniperus en 
natuurlijk de favoriet van iedereen, de 
kerstbomen. Gerrit vertelde ons over de groei 
van de gewassen, personeelsbeleid, 
huisvesting van personeel en het imago van 
de sector. Voor de groep was dit een 
compleet andere sector en een prachtige 
gelegenheid om te vergelijken met het eerste 

bezoek. Ook hier werden diverse vragen 
gesteld over de arbeidsmarkt, wat de 
collega’s nieuwe inzichten gaf voor hun werk. 
Ben jij op de hoogte van het feit dat de 
kerstboom die je slechts 3 weken per jaar in 
huis hebt, al 5 jaar eerder begonnen is met 
groeien? 
 
Zone.College 
Na een korte rite arriveerde de groep bij het 
Zone.college in Twello. Collega Robert 
Soesman heeft hier eerder een aantal jaren als 
leraar gewerkt, dus het was een leuke 
gelegenheid om kennis te maken met het vmbo- 
en mbo-onderwijs in het groene domein. Robert 
gaf zelf de rondleiding en kon veel vertellen over 
het onderwijs dat er wordt gegeven. Van 
basisvakken als Nederlands en wiskunde tot 
lessen in plantenteelt, tuinieren en 
dierverzorging; het is allemaal mogelijk op deze 
school. De groep was erg onder de indruk van 
de school en gelooft dat het een waardevolle 
bijdrage levert aan het enthousiasmeren van 
jongeren voor werken in de groene sector. Weet 
jij bijvoorbeeld hoe je de perfecte plant moet 
kweken of hoe je een straat het beste kunt 
aanleggen? Bij het Zone College leer je het 
allemaal.  
 
Boomkwekerij Bischoff Tulleken  
De laatste stop was bij boomkwekerij Bischoff 
Tulleken, eigendom van Hidde en Arie van 
Dam. Het was een oase van rust met 
prachtige bomen. Bischoff Tulleken is een van 
de oudste boomkwekerijen van Nederland en 
bestaat al ruim 150 jaar. Ze kweken bomen in 
allerlei vormen en maten. Het bedrijf hecht er 
waarde aan om verschillende soorten bomen 
te kweken in plaats van zicht te concentreren 
op een beperkt aantal. Het is onvoorstelbaar 
hoeveel werk er komt kijken bij het kweken 
van bomen. Arie van Dam vertelde met veel 
passie over zijn vak en gaf de collega’s van 
Actor zelfs enkele tips voor het kweken van 
prachtige bomen. Weet jij bijvoorbeeld hoe je 
een boom het mooist kunt laten groeien en 
snoeien? Vraag het gerust aan een van de 
collega’s.

 


